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P R O T O K Ó Ł Nr XI/19 

z obrad XI Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się dnia 19 grudnia 2019 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 116/XII/16 Rady Gminy Stara Biała z dnia  

5 maja 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego 

na realizację zadań publicznych w postaci wykonania i przekazania dokumentacji 

technicznej na rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 559 relacji Lipno - Płock w miejscowości 

Maszewo Duże. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 

na lata 2019-2025. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2019 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2019 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

10. Przyjęcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2020 - 2025 oraz 

Budżetu Gminy Stara Biała na 2020 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Wójta 

Gminy, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) odczytanie opinii Komisji Budżetowej, 

d) przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie złożonych wniosków, 

e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

f) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2020-2025, 

g) podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Stara Biała na 2020 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stara 

Biała, w roku szkolnym 2019/2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia do realizacji Powiatowi Płockiemu usługi transportu 

ucznia niepełnosprawnego z terenu gminy Stara Biała do Zespołu Szkół Specjalnych  

w Goślicach w 2020 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych na terenie Gminy 

Stara Biała. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Stara Biała na 2020 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Stara Biała na 2020 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Mańkowo. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy na 

2020 rok. 

18. Sprawy różne. 

19. Zakończenie obrad. 
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Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:40 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. T. Bętlejewski  

2. M. Downarowicz  

3. M. Krajewski  

4. I. Kraska  

5. M. Lewandowska  

6. A. Malanowska  

7. H. Murawski  

8. A. Pawłowski  

9. J. Portalski  

10. K. Portalski  

11. M. Przyczka 

12. J. Sieradzki 

13. Z. Truchlewski  

14. M. Turowska-Burczyńska  

15. M. Wojtalewicz  

 
Ad.1. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Małgorzata Edyta Lewandowska – Przewodnicząca Rady 

Gminy. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi 

quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 

sołtysów, pracowników Urzędu Gminy, kierowników gminnych jednostek organizacyjnych.   
 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 

obrad. Zapytała, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

 
Wójt Gminy wnioskował o rozszerzenie porządku obrad o dwa punkty, tj. „Podjęcie uchwały  

w sprawie uchylenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego” i „Podjęcie 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego” poprzez wpisanie tych punktów po punkcie 17. 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zgłoszony przez Wójta wniosek o rozszerzenie 

porządku obrad. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Monika Turowska-Burczyńska, Mirosława Grażyna 

Wojtalewicz 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła jednogłośnie (15 głosów „za”) 

wniosek Wójta o rozszerzenie porządku obrad. 

 
Wobec braku kolejnych wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

zaproponowany porządek obrad. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Monika Turowska-Burczyńska, Mirosława Grażyna 

Wojtalewicz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła jednogłośnie (15 głosów „za”) 

zaproponowany porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 116/XII/16 Rady Gminy Stara Biała z dnia  

5 maja 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego 

na realizację zadań publicznych w postaci wykonania i przekazania dokumentacji 

technicznej na rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 559 relacji Lipno - Płock w miejscowości 

Maszewo Duże. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 

na lata 2019-2025. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2019 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2019 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

10. Przyjęcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2020 - 2025 oraz 

Budżetu Gminy Stara Biała na 2020 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Wójta Gminy, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) odczytanie opinii Komisji Budżetowej, 
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d) przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie złożonych wniosków, 

e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej, 

f) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 

na lata 2020-2025, 

g) podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Stara Biała na 2020 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stara 

Biała, w roku szkolnym 2019/2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia do realizacji Powiatowi Płockiemu usługi transportu 

ucznia niepełnosprawnego z terenu gminy Stara Biała do Zespołu Szkół Specjalnych  

w Goślicach w 2020 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych na terenie Gminy 

Stara Biała. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Stara Biała na 2020 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Stara Biała na 2020 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Mańkowo. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy na 

2020 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie 

zmiany przepisów prawa miejscowego. 

20. Sprawy różne. 

21. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 

protokołu z posiedzenia X Sesji Rady Gminy. Następnie zapytała radnych, czy zgłaszają uwagi  

i zastrzeżenia do protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt protokołu 

z X Sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Monika Turowska-Burczyńska, Mirosława Grażyna 

Wojtalewicz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z X Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie (15 

głosów „za”). 
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Ad. 4. 

Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 

 18.12.2019r. została otwarta oferta na odbiór i zagospodarowanie odpadów na terenie 

gminy od 15.01. do 30.06.2020r. złożona przez jednego oferenta jakim jest Suez Płocka 

Gospodarka Komunalna sp. z o.o. Oferowana kwota to 1 741 543,20 zł. Jest to więcej niż 

w 2019 roku. Biorąc pod uwagę liczbę mieszkańców oraz ściągalność opłaty na poziomie 

95% będziemy musieli dołożyć z budżetu gminy w I półroczu około 300-350 tys. zł. 

 po analizie zapełnienia autobusów i proponowanej wysokości dopłaty do komunikacji 

miejskiej musimy zredukować część kursów, z których korzysta mało pasażerów 

szczególnie w soboty i niedziele. Dotyczy to wszystkich linii poza 111. 

 został sporządzony protokół odbioru robót przy budowie ulic Wesołej i Mickiewicza  

w Maszewie Dużym. 

 trwa budowa ulicy Dębowej w Maszewie Dużym. Aktualnie jest rozkładana warstwa 

wiążąca nawierzchni asfaltowej. 

 w najbliższym czasie będą odebrane roboty remontowe przy strażnicy w Brwilnie. 

 11.12. została podpisana umowa z Wojewodą Mazowieckim na dofinansowanie dróg 

osiedlowych w Nowych i Starych Proboszczewicach na kwotę 2 148 726,00 zł. 

 20.12. zostanie odebrany budynek świetlicy wiejskiej w Brwilnie.   

 18.12. podpisana została umowa na budowę ulic w Nowych i Starych Proboszczewicach 

ze spółką „Zielony Ogród” ze Słupna na kwotę 1 982 760,00 zł z terminem wykonania do 

31.10.2020 r.  

 
 
Wobec braku pytań do sprawozdania Wójta, Przewodnicząca Rady przystąpiła do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 
 
Ad. 5. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Hubert Murawski złożył sprawozdanie ze wspólnego 

posiedzenia wszystkich komisji Rady Gminy Stara Biała, które odbyło się w dniu 10 grudnia  

2019 r., którego tematem było: „Analiza i ostateczna ocena projektu budżetu gminy na 2020 rok” 

oraz „Opracowanie planu pracy komisji na 2020 rok”. 

 
W tym momencie na salę obrad przybyła radna Powiatu Płockiego Małgorzata Purcelewska. 

 
Głos zabrał Radny Mariusz Downarowicz, który stwierdził, że radni spotykają się na 

posiedzeniach komisji między innymi w celu opiniowania projektów uchwał. Na ostatnim 

wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji radni analizowali zaproponowany przez Wójta projekt 

budżetu na 2020 rok, a Przewodniczący Komisji Budżetowej Hubert Murawski, zaproponował 

zmiany do projektu budżetu. Radny Mariusz Downarowicz zapytał, dlaczego Przewodniczący 

posiedzenia nie poddał pod głosowanie radnym zaproponowanych zmian. 

 

Radny Hubert Murawski, który przewodniczył posiedzeniu przyznał, że powstała sytuacja jest 

wynikiem jego niedopatrzenia. Wyjaśnił, że radni dyskutowali na temat zgłoszonego wniosku, 

jednak w wyniku emocji jakie udzieliły się radnym nie został on poddany pod głosowanie.  

W związku z tym poinformował, ze zgłosi oficjalny wniosek na dzisiejszej sesji podczas dyskusji 

nad projektem uchwały budżetowej.  
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Nie było więcej pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 
 
Ad. 6. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 116/XII/16 

Rady Gminy Stara Biała z dnia 5 maja 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Mazowieckiego na realizację zadań publicznych w postaci wykonania  

i przekazania dokumentacji technicznej na rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 559 relacji Lipno - 

Płock w miejscowości Maszewo Duże. 

 
Wójt wyjaśnił, ze w związku z przedłużającą się procedurą związaną z wykonaniem  

i uzgodnieniem dokumentacji techniczno – budowlanej rozbudowy drogi wojewódzkiej Nr 559 

relacji Lipno – Płock w miejscowości Maszewo Duże, konieczne jest przedłużenie terminu 

realizacji zadania. Ponieważ nie jest to zadanie własne gminy, a pomoc rzeczowa dla 

Województwa Mazowieckiego, oprócz zapisów w WPF i Uchwale Budżetowej Gminy, konieczne 

jest podjęcie uchwały przez Radę Gminy, która upoważnia do zawarcia porozumienia  

i przekazania środków w 2020 roku, czyli opłacenie faktury i przekazanie dokumentacji na rzecz 

Samorządu Województwa Mazowieckiego. 

 
Radny Hubert Murawski oznajmił, że Rada Gminy Stara Biała już po raz trzeci będzie głosowała 

w sprawie przesunięcia środków przeznaczonych na pomoc rzeczową dla Województwa 

Mazowieckiego na realizację tego zadania. Poprosił Wójta Gminy o zweryfikowanie osób 

odpowiedzialnych za wykonanie dokumentacji techniczno – budowlanej rozbudowy drogi 

wojewódzkiej Nr 559 w Maszewie Dużym. Stwierdził, ze bez względu na stopień skomplikowania 

zadania, projektowanie nie powinno trwać 4 lata i nie chciałby, aby przez współpracę z osobami, 

których przerasta wykonanie dokumentacji technicznej tej drogi, inwestycja ta nie została 

zrealizowana przez następne kilka lat. 

 
Wójt przyznał, że projektowanie drogi wojewódzkiej Nr 559 rzeczywiście  trwa dosyć długo. 

Jednak wyjaśnił, że nie wynika to z winy wykonawców. Okazało się, że dokumentacja, która była 

procedowana przez kilkanaście miesięcy w ostatecznym kształcie, mimo ustawicznej współpracy 

z MZDW i Departamentem Nieruchomości Urzędu Marszałkowskiego, nie uzyskała akceptacji.  
Gmina podjęła się przygotowania dokumentacji projektowej drogi wojewódzkiej nr 559 mimo, że 

jest to zadanie MZDW, ze względu na to, że MZDW przez długie lata nie podejmował tego tematu. 

Stwierdził, że nie powinno się obarczać Gminy całą winą za wynikłą sytuację, ponieważ 

zaniedbania nie leżą tylko po jej stronie. Wyjaśnił, że większość minionego czasu jest związane  

z uzgadnianiem dokumentacji z MZDW. Również w momencie modernizacji ul. Dobrzyńskiej, 

która jest częścią drogi wojewódzkiej nr 559 po stronie miasta, nie zadbano o to aby zabezpieczyć 

odpowiednią średnicę kanału deszczowego dla wody płynącej od  ul. Szkolnej w Maszewie 

Dużym aż do mostu nad rzeką Brzeźnicą w kierunku Płocka. W związku z czym, problem zrzutu 

wód opadowych znacznie utrudnił i przedłużył uzgodnienia. 

Projektanci odpowiedzialni za wykonanie dokumentacji, pracują również przy projektowaniu 

innych dróg wojewódzkich. Trudno jest w tej chwili zmienić wykonawców, gdyż dokumentacja 

jest praktycznie skończona, za chwilę będzie uzgodniona i zostanie złożony wniosek o zezwolenie 

na realizację inwestycji drogowej do Wojewody. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że również brała udział w spotkaniu w MZDW i inaczej 

odebrała przekazane informacje. Z przedstawionych dokumentów i korespondencji 

zaprezentowanych w trakcie spotkania wynika, że Wójt sam wystąpił o przejęcie przez Gminę 

zadania- projektowania tej drogi, zarzucając MZDW, że będzie prowadził działania pozorowane, 
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trwające wiele lat. Natomiast sam Wójt przejmując tę inwestycję prowadzi już działania trwające 

4 lata. Stwierdziła, że niezależnie od tego kto jest właścicielem drogi, jest to inwestycja potrzebna. 

Zwróciła się z prośbą do Wójta, aby projektowanie odcinka tej drogi definitywnie zakończyć. 

 
Wójt wyjaśnił, że nie kwestionuje tego, że inwestycja jest potrzebna i sprawa jest poważna.  

Wyjaśnił, że ostatni odcinek drogi został zakończony przez Województwo Mazowieckie w 2010 

roku. Gmina wystąpiła do Województwa Mazowieckiego o podjęcie działań i zadeklarowała chęć 

wykonania dokumentacji technicznej 4 lata temu, gdyż w międzyczasie od 2010 do 2015 roku nic 

w tej sprawie się nie działo.  

Wójt stwierdził, że inwestycja nie jest prosta z punktu widzenia technicznego i są przyczyny, dla 

których ta inwestycja w postaci opracowania dokumentacji tak długo trwa. Dokumentacja musi 

być opracowana zgodnie z zaleceniami MZDW, który tę dokumentację akceptuje. 

 
Wobec braku  kolejnych pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Monika Turowska-Burczyńska, Mirosława Grażyna 

Wojtalewicz 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 102/XI/19 zmieniającą Uchwałę Nr 116/XII/16 Rady Gminy Stara Biała z dnia 

5 maja 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego na 

realizację zadań publicznych w postaci wykonania i przekazania dokumentacji technicznej 

na rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 559 relacji Lipno - Płock w miejscowości Maszewo 

Duże (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 7. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2019-2025. Następnie stwierdziła, że wszyscy 

radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Monika Turowska-Burczyńska, Mirosława Grażyna 

Wojtalewicz 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 103/XI/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2019-2025 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Gminy Stara Biała na 2019 rok. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. 

Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Monika Turowska-Burczyńska, Mirosława Grażyna 

Wojtalewicz 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 104/XI/19 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2019 rok 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 9 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2019 oraz ustalenia planu finansowego tych 

wydatków. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i  poprosiła  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0  radnych 

                                   „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Monika Turowska-Burczyńska, Mirosława Grażyna 

Wojtalewicz 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 105/XI/19 w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2019 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków (uchwała w załączeniu 

do niniejszego protokołu). 

 

W tym momencie Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 minut przerwy. 

Po przerwie Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnej Powiatu Płockiego Małgorzacie 

Purcelewskiej. 

Radna Małgorzata Purcelewska poinformowała, że w budżecie Powiatu Płockiego na 2020 rok 

jest przeznaczone na inwestycje drogowe dwukrotnie więcej środków niż w poprzednim budżecie. 

Stwierdziła, że jest to wynikiem starań Zarządu Powiatu oraz  Rządu, który wywiązuje się  

z obietnic i dofinansowuje inwestycje drogowe - w przypadku Powiatu Płockiego w 80 %. 

Poinformowała, że w 2020 r. na terenie gminy Stara Biała zostanie wyremontowana droga 

powiatowa Bronowo-Zalesie – Ciachcin. 

 

Ad. 10. 

 

10a. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni wcześniej otrzymali projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2020 - 2025 oraz Budżetu Gminy Stara Biała na 

2020 rok.  
 

 

10b. 

Przewodnicząca Rady odczytała radnym Uchwałę Nr Pł.414.2019 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 13 grudnia 2019 r. w sprawie opinii 

(pozytywnej) o przedłożonym przez Wójta Gminy Stara Biała projekcie uchwały budżetowej na 

2020 rok.  
 

Skarbnik Gminy wyjaśniła uwagi zawarte w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

10c. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej wyjaśnił, że Komisja Budżetowa odbyła w dniu  

12 grudnia br. wspólne posiedzenie wraz z Komisją Rewizyjną i Komisją Polityki Społecznej  

w celu analizy i ostatecznej oceny projektu Budżetu Gminy na 2020 rok. W związku  

z nieotrzymaniem oficjalnych opinii od pozostałych komisji, Przewodniczący Komisji 

Budżetowej również nie stworzył takiej opinii w formie pisemnej. Stwierdził natomiast, iż podczas 

wspólnego posiedzenia wszystkich komisji radni nie mieli zastrzeżeń co do projektu uchwał: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2020 - 2025 oraz Budżetu Gminy 

Stara Biała na 2020 rok. Natomiast on sam jako Przewodniczący Komisji Budżetowej wnioskował 

o dokonanie zmian mieszczących się w granicach kwoty jaką budżet Gminy będzie dysponował 

w roku 2020. Wyjaśnił, że w wyniku braku doświadczenia, jako początkujący Przewodniczący 

Komisji Budżetowej oraz dodatkowo w wyniku emocji jakie udzieliły się radnym w związku  
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z omawianym projektem budżetu, nie poddał pod głosowanie wniosków   

w sprawie zmian do projektu budżetu na 2020 rok, które zaproponował. 

Następnie zgłosił oficjalny wniosek o wprowadzenie zmian do projektu Budżetu Gminy 

Stara Biała na 2020 rok przedłożonego przez Wójta Gminy. 

 

W dz. 600 (Transport i łączność) w stosunku do złożonego projektu Budżetu Gminy Stara Biała 

na 2020 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2020 – 2025 

dokonanie zmian w wydatkach majątkowych.  

1. Zrezygnowanie z realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa ulicy Dereniowej  

w miejscowości Brwilno” o wartości  500 000,00 zł, ujętego w załączniku Nr 9 do uchwały 

Budżetowej na 2020 rok.  

2. W przypadku przedsięwzięcia wieloletniego pn. „Opracowanie dokumentacji technicznej 

i budowa części dr. wewnętrznej na cz. dz. o nr ewid. 159 w miejscowości Stara Biała” 

pierwotnie planowanego do realizacji w latach 2017-2020, dokonanie zmiany okresu jego 

realizacji na lata 2017-2021. Zaplanowanej do wydatkowania  

w 2020 roku kwoty  960 000,00 zł przesunięcie na 2021 rok. 

W związku z powyższym uzyskaną wolną kwotę w wysokości 1 460 000,00 zł, przeznaczyć na 

realizację jednorocznego zadania inwestycyjnego pn. „ Rozbudowa drogi gminnej  

w miejscowości Kobierniki” oraz ujęcie tego zadania w załączniku Nr 9 do uchwały Budżetowej 

na 2020 rok. 

Ponadto zmianie ulegną limity na wydatki na przedsięwzięcia w latach 2020 – 2021 w tym limity 

na wydatki majątkowe, które przedstawiają się w sposób następujący: 

  

wydatki objęte limitem, 
o których mowa w art. 
226 ust. 3 pkt. 4 uofp 

 

wydatki bieżące wydatki majątkowe 

2020 3 979 241,25 489 241,25 3 490 000,00 

2021 4 358 595,50 388 595,50 3 970 000,00 

 

 

10d. 

Wójt Gminy przedstawił informacje nt. przedłożonego projektu uchwały budżetowej. 

Wyjaśnił, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych organ wykonawczy gminy (Wójt) 

przedkłada projekt budżetu na kolejny rok w terminie do 15 listopada organowi stanowiącemu 

(Radzie Gminy) oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej, która sprawdza projekt pod względem 

zgodności z prawem finansowym, czy został na odpowiednim poziomie określony deficyt oraz 

czy zostały odpowiednio oszacowane wydatki. Budżet został skonstruowany tak, że jest 

zrównoważony czyli bez deficytu. Dochody zostały zaplanowane w sposób racjonalny. 

Regionalna Izba Obrachunkowa, wydając pozytywną opinię, oprócz drobnych poprawek 

pisarskich, nie miała zastrzeżeń do projektu uchwały budżetowej na 2020 rok.  

W roku 2020 prawdopodobnie budżet Gminy po stronie dochodów przekroczy kwotę 

70 000 000,00 zł, co w dużej części jest efektem programu 500+.  

W proponowanym budżecie nie zostały zabezpieczone środki na rozbudową szkoły  

w Wyszynie, gdyż nie ma jeszcze wybranej koncepcji tego zadania oraz oszacowanych kosztów 

modernizacji szkoły. Stwierdził, że w ciągu roku zapewne będzie potrzeba podjęcia decyzji 

związanej z wydatkami na ten cel. 
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Dodatkowym elementem, który pojawił się w budżecie na 2020 rok jest fundusz sołecki, tj. 

wydatek w kwocie niespełna 700 000,00 zł. 

Odnośnie inwestycji wyjaśnił, że we wrześniu odbyło się wspólne posiedzenie wszystkich komisji, 

na którym radni zgłosili potrzeby ze swoich okręgów wyborczych w tym zakresie do budżetu na 

2020 rok. Ogółem propozycje znacznie przekraczały możliwości finansowe Gminy. 

W wyniku złożonego przez Gminę wniosku udało się w 2019 r. pozyskać środki zewnętrzne na 

inwestycję wieloletnią dot. dróg osiedlowych w Starych i Nowych Proboszczewicach, tj. budowę 

części ul. Mazowieckiego, ul. Hermana, ul. Szacherskiego oraz ul. Marii Konopnickiej.  

W projekcie budżetu na 2020 rok zostały wpisane następujące inwestycje drogowe: 

- droga wewnętrzna w miejscowości Miłodróż, 

- ul. Dereniowa w miejscowości Brwilno, która sprawia kłopoty w utrzymaniu w okresie 

intensywnych opadów, 

- droga wewnętrzna na działkach o numerach ewid. 67/17, 67/44 w miejscowości Maszewo (jedna 

z trzech dróg znajdujących się przy granicy z miastem). 

Wójt odniósł się również do wniosków Przewodniczącego Komisji Budżetowej Huberta 

Murawskiego w sprawie zaproponowanych przez niego zmian w projekcie budżetu twierdząc, że 

jest to zła decyzja. Wyjaśnił, że droga za szkołą w Starej Białej była już dwukrotnie przekładana 

na kolejne budżety. 

Poinformował, że prawdopodobnie Gmina będzie miała nadwyżkę z 2019 r. w wysokości około 

1 500 000, 00 zł. Gmina złożyła wnioski o dotację: na drogę w Miłodrożu i na drogę  

w Kobiernikach z Funduszu Dróg Samorządowych. Decyzja w sprawie dofinansowania bądź 

niedofinansowania powinna być znana najpóźniej w kwietniu 2020 roku. Dodatkowo, aby nie 

tracić możliwości uzyskania tej dotacji, Wójt zaproponował złożenie wniosku do Urzędu 

Marszałkowskiego o dofinasowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych budowy odcinka 

drogi gminnej w Nowym Trzepowie (od cmentarza do granicy własności Gminy z własnością 

PKP). 

Wójt stwierdził, że w poprzednich kadencjach, zwykle podjęcie uchwały budżetowej na nowy rok 

odbywało się na zasadzie kompromisu i takie rozwiązanie również zaproponował radnym, tj. aby 

pozostawić budżet w takiej formie jaki został przedłożony, natomiast mieć w pamięci te dwie 

inwestycje, w przypadku których prawdopodobieństwo otrzymania środków zewnętrznych jest 

duże. 

Wójt poprosił o życzliwe podejście, twierdząc, że starał się tak skonstruować budżet aby uzyskał 

akceptację radnych. 
 

 

10e. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję i poprosiła radnych o zabieranie głosu. 

 

Radny Mariusz Downarowicz stwierdził, że jest już radnym piątą kadencję i jeszcze się nie 

zdarzyło aby drastycznie zostały wycięte z projektu budżetu dwie inwestycje po to, aby wpisać 

inną. Powiedział, że nie kwestionuje potrzeby budowy drogi w Kobiernikach, gdyż jest potrzebna 

tak samo jak inne drogi w każdej miejscowości, natomiast zaproponował aby poszukać i postarać 

się o środki zewnętrzne na jej budowę, aby ewentualnie w trakcie roku dopisać tę inwestycję do 

budżetu, a nie wpisywać kosztem dwóch innych. 
 

Radny Hubert Murawski odniósł się do słów Wójta mówiących o tym, że radni poprzednich 

kadencji zawsze wspólnie, zgodnie ustalali budżet. Stwierdził, że jako radny drugą kadencję nie 

spotkał się z sytuacją, aby jakiekolwiek zmiany do budżetu były wnioskowane. 
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Wyraził zadowolenie z informacji o możliwości pozyskania środków zewnętrznych na budowę 

dróg. Stwierdził, że jeżeli uda się pozyskać środki i z tego tytułu powstanie nadwyżka  

w budżecie, radni zadecydują o jej rozdysponowaniu. 

Uznał, że budowa drogi w Kobiernikach jest bardziej potrzebna niż budowa dwóch dróg: ul. 

Dereniowej w miejscowości Kobierniki oraz budowa drogi w miejscowości Stara Biała(za szkołą). 

W związku z tym nie wycofał swojego wniosku o zmiany w projekcie budżetu. 
 

Radny Jacek Portalski stwierdził, że w projekcie były przeznaczone środki na dokończenie 

projektu oraz budowę drogi w miejscowości Stara Biała (za szkołą). Jest to droga, przy której 

mieszkańcy mieszkają nawet kilkadziesiąt lat. W czasie ulewnych deszczy droga jest  „rwącym 

potokiem”, gdyż na drogę spływa woda z kilkudziesięciu hektarów pól. Stwierdził, że nie widział 

na terenie gminy takiej drogi. 

Wyjaśnił także, że jest radnym piątą kadencję i w tym czasie były wykonywane różne inne drogi, 

które w danej chwili były priorytetem, bądź które otrzymały dofinansowanie do budowy. Uznał, 

iż w tej chwili  droga w Starej Białej jest najbardziej potrzebną drogą. 

 
W związku z brakiem kolejnych pytań i wniosków ze strony radnych Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie zgłoszony przez Przewodniczącego Komisji Budżetowej Huberta 

Murawskiego wniosek o wprowadzenie zmian do przedłożonego projektu Budżetu Gminy Stara 

Biała na 2020 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2020 – 2025 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 8 radnych 

                                  „przeciw” 7 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, A. Pawłowski, M. Przyczka,  

J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska  

PRZECIW (7) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, J. Portalski,K. Portalski, Z. Truchlewski,  

M. Wojtalewicz 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (8 głosami 

„za”) przyjęła wniosek Przewodniczącego Komisji Budżetowej Huberta Murawskiego. 

 

 

 

10f. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2020-2025. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 11 radnych 

                                  „przeciw” 4 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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T. Bętlejewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, A. Pawłowski,  

K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

PRZECIW (4) 

M. Downarowicz, M. Krajewski, J. Portalski, Z. Truchlewski 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (11 głosami 

„za”) podjęła uchwałę Nr 106/XI/19 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stara Biała na lata 2020-2025 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

10g. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt Uchwały Budżetowej Gminy Stara Biała 

na 2020 rok. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 11 radnych 

                                  „przeciw” 4 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

T. Bętlejewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, A. Pawłowski,  

K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

PRZECIW (4) 

M. Downarowicz, M. Krajewski, J. Portalski, Z. Truchlewski 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy wymagana większością głosów (11 głosami 

„za”) podjęła uchwałę Nr 107/XI/19 Uchwała Budżetowa Gminy Stara Biała na 2020 rok 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Stara Biała, w roku szkolnym 2019/2020. Następnie stwierdziła, że 

wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Monika Turowska-Burczyńska, Mirosława Grażyna 

Wojtalewicz 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 108/XI/19w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Stara 

Biała, w roku szkolnym 2019/2020 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 12. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zlecenia do realizacji 

Powiatowi Płockiemu usługi transportu ucznia niepełnosprawnego z terenu gminy Stara Biała do 

Zespołu Szkół Specjalnych w Goślicach w 2020 roku. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni 

otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Monika Turowska-Burczyńska, Mirosława Grażyna 

Wojtalewicz 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (10 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 109/XI/19 w sprawie zlecenia do realizacji Powiatowi Płockiemu usługi 

transportu ucznia niepełnosprawnego z terenu gminy Stara Biała do Zespołu Szkół 

Specjalnych w Goślicach w 2020 roku (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 13. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych na 

terenie Gminy Stara Biała. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały  

i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 
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Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Monika Turowska-Burczyńska, Mirosława Grażyna 

Wojtalewicz 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 110/XI/19 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych  

i transportu nieczystości ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych na terenie Gminy 

Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 14. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Stara Biała na 

2020 rok. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Monika Turowska-Burczyńska, Mirosława Grażyna 

Wojtalewicz 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 111/XI/19 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Stara Biała na 2020 rok (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 15. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Stara Biała na 2020 rok. Następnie stwierdziła, 

że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 
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Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Monika Turowska-Burczyńska, Mirosława Grażyna 

Wojtalewicz 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 112/XI/19 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Stara Biała na 2020 rok (uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu). 

 
 
Ad. 16. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Mańkowo. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały  

i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Monika Turowska-Burczyńska, Mirosława Grażyna 

Wojtalewicz 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 113/XI/19 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Mańkowo (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 17. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Komisji Rady Gminy na 2020 rok. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 
Dyrektor GOKiS Roland Bury poprosił o zaplanowanie w Planie pracy komisji tematu dot. 

podsumowania działalności GOKiS za poprzedni rok na początku roku, gdyż wtedy może 

przedstawić sprawozdanie za cały rok. 

 
Salę obrad opuściła radna Monika Turowska-Burczyńska. 

 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 



18/20 
 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Mirosława Grażyna Wojtalewicz 

NIEOBECNI (1) 

Monika Turowska-Burczyńska 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 114/XI/19 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy na 2020 

rok (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 18. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie uchylenia miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali 

projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu. 

 

Wójt wyjaśnił, że Minister Energii wydał decyzję, która została ogłoszona w Dzienniku 

Urzędowym Ministra Energii, uznającą za tereny zamknięte, zastrzeżone ze względu na obronność 

i bezpieczeństwo państwa między innymi tereny działek należące do Polskiego Koncernu 

Naftowego ORLEN S.A., znajdujące się w obrębie geodezyjnym Biała Nowa, Draganie Nowe, 

Draganie Stare.  

PKN ORLEN S.A. planuje inwestycję na terenie gminy Stara Biała i w związku z tym zwrócił się 

do Urzędu Gminy z wnioskiem o dokonanie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części terenów należących do Zakładu wraz z terenami przyległymi, położonych 

w granicach administracyjnych gminy. 

Przedmiotowa uchwała jest przyspieszoną procedurą. Dotyczy wygaszenia planu miejscowego na 

tych terenach na których obowiązują miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego i są  

w wieczystym użytkowaniu albo własnością PKN Orlen S.A. Natomiast zgodnie z ustawą  

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym zmiana studium lub planu miejscowego 

następuje w takim trybie, w jakim są one uchwalane. Jednak ta procedura trwałaby znacznie dłużej, 

około 5 miesięcy. 

Wójt uprzedził, że może być taka sytuacja, że służby Wojewody będą mieć wątpliwości do tej 

uchwały. 

 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 



19/20 
 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Mirosława Grażyna Wojtalewicz 

NIEOBECNI (1) 

Monika Turowska-Burczyńska 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 115/XI/19 w sprawie uchylenia miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 19. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  

w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego. Następnie stwierdziła, 

że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Rady Adam Pawłowski w zastępstwie za Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawił Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w tej sprawie wypracowane na 

posiedzeniu Komisji w dniu 18 grudnia 2019 r. (dokument w załączeniu do protokołu). 

 
Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Bętlejewski, Mariusz Jan Downarowicz, Marek Krajewski, Iwona Beata Kraska, 

Małgorzata Edyta Lewandowska, Agnieszka Wioletta Malanowska, Hubert Marek Murawski, 

Adam Pawłowski, Jacek Józef Portalski, Krzysztof Portalski, Monika Margarita Przyczka, Jan 

Sieradzki, Zbigniew Truchlewski, Mirosława Grażyna Wojtalewicz 

NIEOBECNI (1) 

Monika Turowska-Burczyńska 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 116/XI/19 w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym  

w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego (uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu). 

 
 
Ad. 20.  

Kierownik GOPS Małgorzata Klimczewska odniosła się do sprawy poruszonej przez radnego 

Adama Pawłowskiego na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 10 grudnia 2019 r., 

dotyczącej rankingu opublikowanego w ogólnopolskim portalu samorządowym, z którego 

wynika, że pracownicy socjalni zatrudnieni w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej Gminy 

Stara Biała znajdują się w setce najgorzej zarabiających pracowników w Polsce. Wyjaśniła, że 

wynagrodzenia pracowników GOPS Stara Biała są na średnim poziomie względem gmin powiatu 

płockiego. Informacje w rankingu zostały opublikowane na podstawie ankiety sporządzanej  

w marcu 2019 r. przez Ministerstwo Rodziny. O wyliczonej średniej zaważył fakt, że w miesiącu 
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marcu został zatrudniony nowy pracownik socjalny, który posiada kwalifikacje, ale nie posiadał 

w ogóle stażu zawodowego, w związku z tym został przyjęty na okres próbny i otrzymał najniższe 

wynagrodzenie zasadnicze.  

Wyraziła nadzieję, że jeżeli w 2020 roku będzie tworzona lista rankingowa, GOPS Stara Biała nie 

znajdzie się na niej. 

 

Wójt Gminy zaprosił wszystkich w imieniu swoim oraz Dyrektora GOKIS-u na dwie imprezy, 

które odbędą się w hali sportowo-widowiskowej w Maszewie Dużym: “Kolędowanie” w dniu 5 

stycznia 2020 r. oraz koncert zespołu IRA i Płockiej Orkiestry Symfonicznej, w dniu 16 lutego 

2020 r.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki podziękował za wysprzątanie terenu: ul. Hermana  

w Starych Proboszczewicach oraz ul. Mazowieckiego. 

 

 
Ad. 21. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XI Sesji 

Rady Gminy Stara Biała. 

 

 
 

                                                                                    Przewodnicząca Rady 

 

 

                                                                               Małgorzata Edyta Lewandowska 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Bornińska 


